
 
 
 
Reactie KAVB op ‘Ontwerpbesluit tot wijziging van het Besluit gebruik meststoffen ter uitvoering 
van het zesde actieprogramma Nitraatrichtlijn’ in publieksconsultatie 
 
De Koninklijke Algemeene Vereeniging voor Bloembollencultuur (KAVB) vertegenwoordigt de 
belangen van de bedrijven in de bloembollensector, op vele terreinen die van invloed zijn op de 
bedrijven en op het ondernemerschap. Zo ook op de terreinen van bodem en nutriënten. De KAVB 
heeft kennis genomen van het ‘Ontwerpbesluit tot wijziging van het Besluit gebruik meststoffen ter 
uitvoering van het zesde actieprogramma Nitraatrichtlijn’, specifiek van het toe te voegen Artikel 6 
Aa. 
 
De KAVB constateert dat de beoogde aanvulling betrekking heeft op teelten op zogenaamde ruggen. 
De teelt van bloembollen vindt niet plaats op ruggen maar op bedden. Naar de mening van de KAVB 
is de teelt op ruggen anders teelten op ruggen. Bij een teelt op ruggen staan de planten in een rij 
waarbij sprake is van een ophoging ten opzichte van het land. Bij een teelt op bedden is sprake van 
meerdere rijen gewassen naast elkaar op een verhoogd bed. Onderhavig ontwerpbesluit heeft geen 
betrekking op de beddenteelt in de bloembollenteelt. 
 
Uit verschillende projecten en experimenten is gebleken dat de beschreven technische aspecten niet 
voldoende effectief zijn om afspoeling van nutriënten te voorkomen. Dat er nog veel vragen, ook bij 
het Ministerie van LNV, zijn over de effectieve aanpak van oppervlakkige afspoeling van percelen 
blijkt dat dit punt één van de actiepunten is in het Pakket van Maatregelen aanpak emissies 
gewasbeschermingsmiddelen open teelten. Het gaat om het komen tot effectieve maatregelen om 
oppervlakkige afspoeling van gewasbeschermingsmiddelen te voorkomen, met het Ministerie van 
LNV als actie-eigenaar. Het nu voorschrijven van specifieke maatregelen kan leiden tot het niet in 
voldoende mate van voorkomen van afspoeling nutriënten. En hiermee weer tot nadere eisen, 
normen en regels. Dit is een ongewenste uitwerkingsrichting. De KAVB roept het Ministerie op om in 
samenwerking met betrokken partijen, waaronder de KAVB, te onderzoeken wat effectieve 
maatregelen zijn die aansluiten bij het handelingsperspectief van de agrarische ondernemers, 
waaronder de telers van bloembollen. Het startpunt hierin moet zijn het doel, niet één of twee 
specifiek benoemde maatregelen. 
 
Zoals hiervoor aangegeven vertegenwoordigt de KAVB de belangen van de bedrijven in de 
bloembollensector. Als het Ministerie van LNV voornemens is om beleid of regelgeving die ook 
betrekking heeft op de bloembollenbedrijven, is het niet meer dan logisch dat het Ministerie direct 
de KAVB betrekt in gesprekken. 
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